

## Galileo International School

P.O Box 12968, Muaither North, Doha-Qatar (Affiliated to C.B.S.E, New Delhi, No:6630268)

Date:02/03/2025

## GIS/EC/2024-25/10

Dear Parents.

We are pleased to welcome you and your ward to the upcoming academic year 2025-26, which will officially begin on Tuesday, 8th April 2025.

In preparation for the new academic year, we kindly requested to confirm your ward's seat for the 2025-26 session by ensuring payment of the fees for the first term (April to October). The payment should be made on or before 27th March 2025 to facilitate smooth processing and avoid any last-minute rush for the school's accounts department.

We would like to express our heartfelt gratitude for your continued support and cooperation.

For Further queries, please contact or visit account office (+974-30313523).

السادة أولياء الأمور الكرام

السادة أولياء الأمور المحترمين،

يسعدنا أن نرحب بكم وبأبنائكم في العام الدراسي القادم 2025-2026، والذي سيبدأ رسميًا يوم الثلاثاء 8 أبريل 2025

وفي إطار الاستعداد للعام الدراسي الجديد، نرجو منكم تأكيد حجز مقعد ابنكم/ابنتكم للعام الدراسي 2025-2026 من خلال سداد رسوم الفصل الدراسي الأول (أبريل – أكتوبر). يُرجى إتمام عملية الدفع في موعد .قصاه 27 مارس 2025، وذلك لضمان تسهيل الإجراءات وتجنب أي ازدحام في قسم الحسابات بالمدرسة.

نود أن نعبر عن خالص امتناننا لدعمكم المستمر وتعاونكم الدائم.

لمزيد من الاستفسارات، يُرجى التواصل مع قسم الحسابات أو زيارته على الرقم:

(+974-30313523).







